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WAAROM HAALT 
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VAN EUROPA 
MET EEN GE-

SCHAT VERMO-
GEN VAN MEER 

DAN 150  
MILJARD EURO 
NOG 210 MIL-

JOEN EURO OP 
MET EEN SPAC? 

hun beurt krijgen beleggers in 
de SPAC een aandeel in het 
fusiebedrijf. 

Het mankement van SPACs 
is dat het aandeel van beleggers 
in het nieuwe bedrijf veel lager 
is dan wellicht zou moeten, 
omdat de oprichters exorbitan-
te kosten in rekening brengen. 
Een analyse van de kleine 
twintig blanco-cheque-bedrij-
ven die naar de beurs kwamen 
in Amsterdam laat zien dat 
oprichters in de regel een vijfde 
van de inleg van beleggers 
afromen als het tot een fusie 
komt.  

LVMH-topman Arnault –  
alias “De Wolf in kasjmier” 
vanwege zijn zakeninstinct en 
harde manier van zaken doen 
– laat zo’n buitenkans niet aan 
zich voorbijgaan.

EVEN GEDULD
In de eerste volle week van 
december verwelkomde het 
Damrak haar zestiende, zeven-
tiende en achttiende SPAC- 
beursgang. Aan toestroom dus 
geen gebrek. 

Maar op het moment van 
schrijven hebben slechts drie 
SPACs overnamekandidaten 
kunnen vinden. De bekendste is 
Dutch Star Companies One 
(DSCO), dat onder leiding van 
Niek Hoek begin 2020 het Bredase 
CM.com naar de beurs bracht. 

Begin december kondigde een 
SPAC (Odyssey Acquisition) aan 
samen te willen smelten met 
farmacie-startup BenevolentAI. 
Dat bedrijf probeert met behulp 
van big data en kunstmatige 
intelligentie de “mysteries van 
ziektes bij de mens beter te 
begrijpen om de kans op het 
ontdekken van een succesvol 
medicijn te vergroten”. Benevo-
lentAI heeft nog geen omzet en 
dit blijft mogelijk nog jaren het 
geval.

Kort daarna maakte een ande-
re SPAC (EFIC 1) bekend dat het 
een fusie met een platformbedrijf 
voor computerspelletjes (Azeri-
on) wil voorleggen aan aandeel-
houders (2020: 195 miljoen euro 
omzet en geen winst). De vijftien 
andere SPACs hebben nog geen 
overnameplannen aangekondigd. 

De opzet van de meeste SPACs 
is dat binnen twee à tweeënhalf 
jaar een fusie moet worden 
aange kondigd, anders wordt de 
inleg van beleggers teruggestort 
op hun rekening. Dat laatste is 
niet in het belang van de 
oprichters, want dan strijken zij 
geen vergoeding op. 

Het valt dus te verwachten 
dat de komende twee jaar een 
golf aan overnamevoorstellen 
van SPACs zal plaatsvinden. 
Voor het leeuwendeel van de 
blanco-cheque-bedrijven ligt de 
deadline in de tweede helft van 
volgend jaar.
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